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لزوم پیگیری  توسعه انرژی های تجدیدپذیر با جدیت
نایب رئیس کمیسیون انرژی مجلس گفت: توسعه انرژی های تجدیدپذیر باید با جدیت بیشتری پیگیری شود و ما باید به سمت استفاده از انرژی

خورشیدی و بادی هم برویم.

به گزارش سایت خبری پرسون، محمد بهرامی در جلسه علنی امروز (سه شنبه ۶ آذر ماه) مجلس شورای اسلامی و در جریان بررسی گزارش کمیسیون
انرژی درباره قطعی برق در فصل سرد و تأمین سوخت نیروگاههای حرارتی کشور گفت: ناترازی برق در کشور نه تنها یک چالش بلکه تبدیل به تهدیدی

برای اقتصاد کشور شده است.

وی ادامه داد: ناترازی انرژی باعث میشود زمستانهای سردی در پیش داشته باشیم که شرایط سختی را برای مردم به وجود میآورد و از سوی دیگر
تولید و کشاورزی دچار مشکل میشود و بر این اساس باید از وقوع این اتفاقات با حل مشکل ناترازی انرژی جلوگیری کنیم.

نایب رئیس کمیسیون انرژی مجلس شورای اسلامی تصریح کرد: مطابق با گزارشهای رسمی بیش از ۹۲ درصد از تولید برق کشور وابسته به نیروگاههای
حرارتی است که آن هم به گاز طبیعی و فرآوردههای نفتی نیازمند است.

نماینده مردم بویراحمد در مجلس شورای اسلامی تاکید کرد: اصلاح الگوی مصرفی برق به ویژه در بخش صنعتی اهمیت زیادی دارد که باید با نصب
کنتورهای هوشمند و ارائه تعرفههای تشویقی این کار انجام شود.

وی با بیان اینکه توسعه انرژیهای تجدیدپذیر باید با جدیت پیگیری شود، گفت: ایران از نظر تنوع بخشی در سبد تولید برق رتبه ۱۳۱ را دارد و باید در
انرژیهای تجدیدپذیر مانند خورشیدی و بادی هم سرمایه گذاری کنیم.


